
你是否希望在MBA毕业前能够锁定一份既可推动环境改善又可推动社会进步并且产生可

持续价值的事业？帝斯曼公司会是正确的选择！

帝斯曼DSM将选拔一名即将入学中欧国际工商学院的MBA学生，提供全额奖学金。毕业之

后，这名学生会加入帝斯曼上海继续投身“缤纷科技，多彩生活”的事业。

帝斯曼公司MBA企业奖学金
工作合约项目

你会得到

毕业后加入帝斯曼上海的工作合
约

中欧MBA课程全额学费支持

在帝斯曼进行为期10周的暑期实习

如何申请
获得中欧MBA2023届

（2021年入学）录取Offer

查收DSM奖学金申请邮件
并准备申请材料

开学前两个月通知入围的面试候选人

开学前一个月公布奖学金获得者

我们非常开心即将与合作伙伴DSM公司一起启动全新的MBA奖学金项目。通过提

供全额奖学金以及毕业之后加入DSM的工作机会，我们帮助年轻职场人解决了投资

个人未来发展中“学费”与“就业机会”这两大障碍。如果你是在寻求目标导向型

职业的年轻职场人，我们欢迎你加入中欧MBA并且申请DSM的合作奖学金项目！ 

—丁远
副院长兼教务长

中欧国际工商学院

帝斯曼是一家责任驱动的全球科技型公司，致力于营养、健康以及可持续生活。
 了解更多请访问 DSM.com

扫码与MBA招生办
了解奖学金详情！

更多信息请联系中欧MBA招生办:

 James Kent +86 21 28905140 kjames@ceibs.edu 

 Esther Ge +86 21 28905110 gesther@ceibs.edu

帝斯曼DSM始终非常关注人才发展，着眼于未来，致力于构建健康的人才梯队以

支持企业战略的实现。

加入这项奖学金计划，为大家提供了一个尽早感受帝斯曼企业文化的机会，在学

习过程中着力打造企业需求的核心能力，为毕业后尽快融入帝斯曼夯实基础。

—周涛
中国区总裁

帝斯曼



For more information please contact CEIBS MBA
Admissions Office: 

 James Kent +86 21 28905140 kjames@ceibs.edu 
 Esther Ge +86 21 28905110 gesther@ceibs.edu

Looking for an MBA career where you can drive environmental progress and social advances 
to create sustainable value? Then you’re in the right place. At DSM, we’re delighted to 
announce the sponsorship of a full MBA scholarship for an incoming student at CEIBS. After 
graduation, you’ll join us here in Shanghai to continue your career with colleagues around you 
committed to BRIGHT SCIENCE & BRIGHTER LIVING.

DSM MBA Scholarship
Placement

What you get 

A 100% tuition waiver to do 

the full-time MBA programme at CEIBS

A 10-week summer internship at DSM

A post-graduation employment contract 

to join DSM in Shanghai

Together with our partners at DSM, we are excited to launch our own innovative take on 
MBA scholarships. By offering a full-tuition scholarship together with a pathway to join 
DSM after graduation, we have removed two of the major barriers preventing young 
professionals from investing in their futures. If you are a young professional looking for a 
purpose-led career, we welcome you to enroll CEIBS and apply for DSM’s MBA Scholar-
ship and Placement Initiative. Good luck!

—Yuan Ding
Vice President and Dean

China Europe International Business School

Royal DSM is a global, purpose-led, science-based company active in Nutrition,
 Health and Sustainable Living. For more please visit DSM.com.

At DSM we pay a lot of attention to the development of talent. The company focuses 
on the future and devotes significant efforts to building up healthy pipeline of talent to 
support business strategy.

By joining this scholarship programme, the recipient will have the opportunity to 
engage with DSM at an early stage, and also develop core competencies based on 
the company needs. This will establish a good foundation for the recipient to better 
integrate into DSM’s culture after graduation.  

—Joe Zhou  
Regional President 

DSM China

How to apply

Gain admission onto CEIBS MBA 2023
(2021 intake)

Shortlisted candidates will be notified 
two months prior to the opening 
ceremony

The successful recipient will receive 
notification one month prior to 
the opening ceremony

Look out for the DSM scholarship 
application email and confirm your 
interest

Scan to connect with
MBA Admissions!
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